
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 30.1.2023 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu 

 

přítomno: 7 členů zastupitelstva 

Jindřich Vancl, Ladislav Pršala, Ivana Horáčková, Iveta Jeriová, Eva Loukotová, Roman Kužel, 

Jiří Sedláček 

 

3 občané 

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,15  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno tolik 

zastupitelů, aby bylo zasedání usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi: Iveta Jeriová a Roman Kužel 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

program zasedání  

  1) Seznámení s programem zasedání 

  2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

  3) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu podpora hospodaření v lesích  

      na oplocenky, nátěry, novou výsadbu a výchovné zásahy   

  4) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu obnovy venkova na vybudování  

       nového veřejného osvětlení a veřejného rozhlasu  

  5) Projednání podání žádosti o dotaci na KÚLK z Programu podpora jednotek požární    

      ochrany obcí Libereckého kraje na obnovu, doplnění a opravu osobních ochranných  

      prostředků    

 6) Projednání možnosti podpory provozu obchodu a pohostinství v roce 2023 na základě  

     uzavření darovací smlouvy 

  7) Projednání revokace usnesení 32/22 a 39/22 

  8) Projednání žádosti o prodej částí pozemkových parcel číslo 916 a 918/1 

  9) Projednání rozpočtového opatření č. 1/2023 

10) Seznámení s rozpočtovým opatřením č. 5/2022  

11) Usnesení    

12) Závěr 

 

1)Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání a sám navrhl jeho doplnění o projednání 

uzavření Veřejnoprávní smlouva o příspěvku na spolufinancování Pečovatelské služby Jilemnice  

na rok 2023. Další návrhy už nebyly, o doplněném programu bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

2) kontrola usnesení z minulého zasedání. Smlouva s oblastní charitou Jilemnice na poskytnutí  

finančního daru je podepsána, dodatek č. 1 ke Smlouvě o sběru, přepravě a převzetí odpadu s EKO     

Jilemnicko s.r.o. také. O rozpočtovém opatření č.5/2022 se budeme v průběhu zasedání bavit. 

Smlouva o přesunu finančních prostředků obce na termínovaný vklad byla podepsána a schválený 

obnos je na jiném účtu. Ostatní usnesení jsou průběžně plněna 

  

 



 

3) Krajský úřad vyhlásí během roku výzvy na podání dotací na hospodaření v lesích a můžeme tedy 

žádat o příspěvek v těch našich. V roce 2023 nás bude pravděpodobně čekat další výsadba a s tím 

spojená stavba oplocenek, prořezávky, ožínání, nátěry. O schválení podání žádosti bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

4) v tomto roce nás čeká výstavba nového veřejného osvětlení a rozhlasu v úseku od trafa  

před obchodem až po statek. ČEZ chce vedení v tomto úseku uložit do země a sloupy, které obec  

pro osvětlení a rozhlas využívala odstranit. Proto si musíme nové vedení nechat udělat. Na akci 

můžeme požádat o dotaci Krajský úřad z Programu obnovy venkova. O schválení podání žádosti  

o 30% dotaci s tím, že zbytek prostředků uhradí obec ze svých prostředků bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

5) Každý rok krajský úřad vyhlašuje výzvy na poskytnutí dotace pro hasiče, stejně tomu bude i letos. 

Chceme rozšířit jednotku, takže pokud nenajdeme vhodnou výstroj v té současné, musíme dokoupit 

jinou. Výbava členů jednotky se musí obměňovat třeba i z důvodu její životnosti. O podání žádosti 

bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

6) v roce 2022 jsme dlouho řešili možnost, jak pomoci nájemcům obchodu a hostince s platbou  

za elektřinu. Trvalo to docela dlouho, než jsme našli cestu, jak to udělat. Po debatách s právníky  

na Krajském úřadu jsme uzavřeli smlouvu o dotaci a auditem vše prošlo. Obce běžně podporují 

nájemce obchodů, je to hlavně pro to, aby se obchod udržel v provozu pro seniory, hostinec „šel“ 

tak nějak s ním. Starosta navrhl stejně jako v roce 2022 pro obchod dotaci ve výši 120.000,- Kč 

ve třech splátkách a pro hostinec 49.000,- Kč také ve třech splátkách. Jiný návrh už nebyl, uvidíme, 

co ukáže čas. O návrhu schválení podpory bylo potom hlasováno. 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

7) Ještě předchozí zastupitelstvo schvalovalo prodej pozemků okolo hájenky nad rybníkem.  

Bohužel v průběhu řešení přišel Katastrální i stavební úřad na skutečnost, že to takhle nejde. Proto 

musíme zrušit (revokovat) usnesení 32/22 a 39/22 a se žadatelem hledat jinou cestu. Pro revokaci 

usnesení bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

8) Pan Martišek požádal obec znovu o prodej pozemků okolo hájenky, aby byly splněny podmínky 

Katastrálního i stavebního úřadu, které jsou uvedeny v žádosti. Jedná se o části pozemkových parcel 

číslo 916 a 918/1 o rozloze 182 m2, což je o 52 m2 více, než jsme schvalovali naposled. Důvod 

proč to tak pan Martišek potřebuje, je popsán v žádosti. O novém záměru prodeje částí pozemků 

číslo 916 a 918/1 bylo po vysvětlení hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 



 

9) Dalším bodem je ten doplňující, a to projednání schválení veřejnoprávní smlouvy s městem 

Jilemnice o příspěvku na pečovatelskou službu, která je podložena jakousi solidaritou s tímto 

zařízením. To potom na oplátku podle svých aktuálních možností poskytne služby lidem  

ve vesnicích, kteří už se nedokážou o sebe postarat, respektive nikoho k tomu nemají. Smlouvu 

jsme schvalovali už po předchozí dva roky. Za rok 2021 jsme zaplatili 24.603,- Kč. Na rok 2022 

potom 27.404,- Kč. Na rok 2023 (je to podle počtu obyvatel podle čísla na statistickém úřadu  

a příspěvku na obyvatele 65,36 Kč podle metodiky Krajského úřadu). Kruh by tak měl přispět  

po schválení a podepsání veřejnoprávní smlouvy na rok 2023 městu Jilemnice na poskytování 

pečovatelské služby 28.594,- Kč, tedy o přibližně 1200 Kč více. Momentálně službu naši občané  

až na výjimky nevyužívají, tak může přijít doba, že to už bude potřeba. Nikdy nevíme, kdy Kruh 

takovou službu bude pro svoje občany potřebovat, tak je asi dobře smlouvu znovu uzavřít (ta se 

bude aktualizovat každý rok, dokud na to bude mít Jilemnice kapacity). Může se stát, že budeme 

třeba někdy i doplácet víc, to ale záleží na vývoji a potřebě. Zastupitelé se shodli v názoru,  

že je to potřeba. O schválení veřejnoprávní smlouvy s městem Jilemnice a o pověření starosty jejím 

podpisem i o schválení poskytnutí příspěvku 28.594,- Kč městu Jilemnice a o pověření starosty 

jejím podpisem bylo potom hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

10) Zastupitelstvu bylo předloženo Rozpočtové opatření č. 1/2023. Na položce příjmů je 0.   

Na položce výdajů potom příspěvek (účelová dotace) 120.000,- Kč na elektřinu pro obchod, 

49.000,- na elektřinu pro hostinec, 52.272,- na nákup mycího stroje do sokolovny a 28.594,-  

na příspěvek pro jilemnickou pečovatelskou službu. Rozpočtové opatření tedy bude – Příjmy 0 Kč, 

výdaje 249.866,- Kč, financování 249.866,- Kč  

Po vysvětlení bylo o schválení Rozpočtového opatření č. 1/2023 hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

11) zastupitelstvo bylo seznámeno s Rozpočtovým opatřením č.5/2022, které na základě usnesení  

z posledního zasedání provedl starosta. V opatření je přesun 12.000.000 na termínovaný vklad, 

přesuny na položkách a vyšší výdaje na těžbu v obecních lesích. Rozpočtové opatření č.5/2022  

tedy je: příjmy 12.000.000, výdaje 12.189.610,18,- Kč, financování 189.610.18 Kč. 

 

 

 

Diskuze:  

 

Jiří Sedláček – nejbližší akce v obci: 18.2. divadlo v kině – komedie Strašidlo Cantervillské,   

      divadelní spolek Roprachtice, 4.3. ples ČČK, 25.3. divadlo – komedie Sborovna, divadelní  

      spolek Poniklá 

- pozvánka na Setkání zastupitelů Jilemnicka – Svazek obcí zorganizoval pro  

      nové zastupitele setkání, kde jim bude přiblíženo, jak to v našem svazku funguje. Pokud budete    

      mít zájem, tak řekněte a vymyslíme, jak to provést 

- informace k dotazníku k barevným popelnicím. Odezva zatím menší, uvidíme  

      co bude dál. 

 


